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Technische vragen 

Vragen van de fractie van de VVD, 

Ingediend op 9 mei 2023 

Ingediend door: Jeroen Betten 

 

Onderwerp 

Agendapunt 7. Dierenwelzijnsnota 2023-2030 

 

Vragen 

1. In hoeverre worden de meldingen die gemaakt worden door mensen op waarnemingen.nl on-

a�ankelijk gecontroleerd waardoor deze gegevens als betrouwbare bron kunnen worden ge-

bruikt voor een ecologisch onderzoek?1 

2. In hoeverre hebben de Buitengewone Opsporingsambtenaren van de gemeente Westerkwar-

tier voldoende capaciteit om de genoemde handhavingstaken adequaat uit te voeren?2 

3. Om welke reden wordt niet verwezen naar het nummer 144? 

4. In het verlengde van vraag 2: In welke mate is de handhaving op de genoemde punten (zie 

vraag 2) een prioriteit voor de BOA’s naast de overige handhavingstaken, en, in het verlengde 

daarvan, wat is de precieze taakverdeling tussen de politie en de BOA’s? 

5. In hoeverre is het mogelijk als gemeente Westerkwartier om agrariërs en hobbyboeren in het 

buitengebied meer ruimte te geven voor het bouwen van schuilstallen, ten einde agrariërs en 

hobbyboeren in staat te stellen het dierenwelzijn van dieren te vergroten door het bieden van 

meer schuilmogelijkheden in bijvoorbeeld tijden van hitte, door bijvoorbeeld de bestaande 

wet- en regelgeving te wijzigen (denk aan: de bestemmingsplannen)?3 

6. In hoeverre kan een algemene versterking van de houtsingelstructuur in het Zuidelijk Wester-

kwartier bijdragen aan het bieden van natuurlijke schuilmogelijkheden voor dieren die gehou-

den worden door hobbyboeren en/of agrariërs? Indien dat mogelijk is: Om welke reden(en) 

wordt er geen sterkere koppeling gemaakt tussen dierenwelzijn en de houtsingelstructuur?4 

7. Wat wordt bedoeld met “voorwaarden”? En, in het verlengde daarvan, in hoeverre kunnen of 

worden deze vervat in bestaande of nieuwe beleidsregels/regelgeving?5 

8. Wat wordt bedoeld met “kleine maatregelen”? En, in het verlengde daarvan, in hoeverre kun-

nen of worden deze vervat in bestaande of nieuwe beleidsregels/regelgeving?6 

9. Wat wordt bedoeld met “soortenmanagementplan”? En, in het verlengde daarvan, in hoe-

verre kunnen of worden deze vervat in bestaande of nieuwe beleidsregels/regelgeving?7 

10. In hoeverre verhoudt het “natuurlijk beheren van bermen” en het ontwikkelen van een bloe-

menmengsel zich tot de bestrijding van het Jakobskruiskruid?8 

 
1 Dierenwelzijnsnota (blz. 10). 
2 Dierenwelzijnsnota (blz. 13 en 24). 
3 Dierenwelzijnsnota (blz. 17). 
4 Dierenwelzijnsnota (blz. 17). 
5 Dierenwelzijnsnota (blz. 20). 
6 Dierenwelzijnsnota (blz. 20). 
7 Dierenwelzijnsnota (blz. 20). 
8 Dierenwelzijnsnota (blz. 21) & Bijlage 1. Uitvoeringsplan (blz. 2); 
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11. In hoeverre is bij het opstellen van de Dierenwelzijnsnota ook de optie van het doden van 

steenmarters meegewogen? En, in het verlengde daarvan, om welke reden(en) is ervoor ge-

kozen om enkel het Groningse provinciale beleid te benoemen en niet de mogelijkheden te 

benoemen (bijvoorbeeld een lobby richting het provinciehuis naar ander beleid c.q. het vorm-

geven van een pilot in het Westerkwartier?9 

12. In hoeverre heeft het College een visie op het beheren van de vossenpopulatie in de gemeente 

Westerkwartier? En, in het verlengde daarvan, waarom is gekozen om de steenmarter apart 

te benoemen en niet de vos?10 

13. In hoeverre sluit het College door het benoemen van het uitgangspunt van het bestrijden van 

plaagdieren op diervriendelijke(re) wijze het bestrijden van plaagdieren op een minder dier-

vriendelijkere wijze uit? En, in het verlengde daarvan, heeft het College een “plan B” als dier-

vriendelijke(re) methoden niet haalbaar/efficiënt zijn?11 

14. Valt onder het aandacht vragen voor huiselijk geweld en dierenmishandeling, naast de be-

kendste huisdieren als honden en katten, ook hobbydieren zoals pony’s?12 

15. In hoeverre is bij het opstellen van de Dierenwelzijnsnota ook gesproken over de aanpak van 

invasieve exoten, al dan niet met partners, op het grondgebied van de gemeente Westerkwar-

tier? En, in het verlengde daarvan, om welke reden(en) is ervoor gekozen om dit thema vrijwel 

volledig buiten beschouwing te laten in de Dierenwelzijnsnota?13 

 
9 Zie o.m.https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2022/11/17/doden-steenmarters-levert-meer-friese-weidevogel-
kuikens-op; https://www.nojg.nl/spectaculair-broedsucces-van-gruttos-na-proef-met-doden-steenmarters-in-
groningen; https://frieschdagblad.nl/regio/Provincie-mag-200-steenmarters-doden-om-weidevogels-te-be-
schermen-28233429.html; https://www.jasjadekker.nl/wp-content/uploads/2021/03/2020-Rapportage-monito-
ring-effect-steenmarterbeheer-6-gebieden_definitief_26-november-2020.pdf; 
10 Dierenwelzijnsnota (blz. 22). 
11 Dierenwelzijnsnota (blz. 25) & Bijlage 1. Uitvoeringsplan (blz. 1). 
12 Bijlage 1. Uitvoeringsplan (blz. 5). 
13 Zie o.m. https://www.nvwa.nl/onderwerpen/invasieve-exoten/bestrijdingsmethoden-invasieve-exoten; 
https://www.staatsbosbeheer.nl/wat-we-doen/flora-en-fauna/exoten; 
https://www.gld.nl/nieuws/7127878/bestrijding-invasie-rivierkreeften-mislukt-over-op-beheersing; 


